
Bestyrelsesmøde d. 04/10 2023 kl 19:00
Grafikr, Jernbanegade, 8900 Randers C

Fremmødte:
Ikke fremmødte:

Næste møde:

Dagsorden

1. Orientering siden sidst v Peter
a. Tilvækst i medlemmer. Det er primært tennis-medlemmer hvilket også har

resulteret i venteliste for at være en del af træningen.
i. Pt. er der i runde tal 100 medlemmer på venteliste til Padel
ii. 32 Low-peak medlemsskaber
iii. Siden 1/1-23 er der tegnet 138 nye medlemsskaber fordelt på Padel

og Tennis

Bestyrelsen er tilfreds med tilgangen af nye spillere ved tennisafdelingen.
Dette er sket organisk.

b. Stadig udfordringer med tyveri fra klubhus og padelanlæg

Bestyrelsen: Der er tale om pant, som ikke tilhører klubben. Bestyrelsen
vurderer, at der ikke bør gøres noget nu og her, men påtænker en indsats i
2024.

c. Fortsat udfordringer med at der smides ting og sager på anlægget og det
generelt kræver en del at holde anlægget rent og pænt.

d. Etablering af en ny forening i forhold til at DTF-medlemsskabet koster ca.
55.000 kr om året. De penge kunne evt. bruges mere fornuftigt.

Bestyrelsen er ved at undersøge alternative muligheder, men har besluttet at
beholde medlemskabet 2024.

e. Samarbejde med HIC (Hornbæk) omkring padel kører fortsat. Det forventes
at banerne etableres til foråret 2024.

2. Kommunikationsstrategi v. kl@grafikr.dk
Lad os komme frem til en model og plan for hvad vi ønsker. Jeg kunne godt tænke
mig følgende:

Nyhedsbrevene genindført hver 2. måned
Referater lagt på hjemmesiden efter afholdte bestyrelsesmøder
Facebook-opslag med stort og småt fra klubben, events, holdkampe etc.

mailto:kl@grafikr.dk


Thomas Patula tager gerne del i dette arbejde både som afsender og input-giver.

Bestyrelsen er opmærksom på dette og ønsker at dele bedre og hyppigere nyheder
fra klubben. Dette bør gøre medlemmerne opmærksomme på, hvad der sker i
klubben.

Generelt et øget fokus på sociale medier og mindre udfasning af nyhedsbrev.

3. Udvidelse af padel-anlæg
Der arbejdes videre med en undersøgelse af anlæg af to padelbaner samt
undersøge mulighederne for at omdanne den sidste tennisbane til en hybridbane.

Der er dialog med kommunen omkring tidligere tilsagn til tilskud til overdækning.
Dialogen går på hvilke muligheder der er i forhold til at ændre i projektet.

Set i lyset af efterspørgslen for padel-muligheder, så vil jeg gerne at vi kommer frem
til en princip-beslutning hvorvidt der arbejdes videre med undersøgelserne omkring 2
nye baner eller ej.

Målet er at kunne kommunikere til vores medlemmer hvad der konkret arbejdes på,
og komme frem til bestyrelsens indstilling til Generalforsamlingen 2024.

Klubben har et møde med kommunen om tilskud til et projekt. Bestyrelsen er fast på,
at der skal være godt tilbud til både padel og tennis. Derudover vil bestyrelsen
undersøge lys på tennisbanerne.

4. Trænersituationen.
a. Padel. Der har efter sommerferien ikke været udbudt træninger i Padel.

Jeg vil gerne at vi sammen drøfter hvad vi ønsker her. Mit input er at
ambitionen for 2024 skal være at vi kan tilbyde træning i padel, gerne til
alle aldre og niveauer. Så lad os beslutte, hvad ambitionen for 2024 skal
være ?

Der er blevet talt om, at der på sigt skal tilbydes træning til både padel og
tennis, men der kan være udfordringer med kapaciteten på banerne.

b. Tennis
i. Der er udtryk ønske fra Thomas om at vi snakker omkring en

pensionsordning

ii. Kim’s “aftale” er udløbet og Kim ønsker en ny aftale. Jeg vil gerne
at vi vender en model for hvordan det kan løses.



5. Sponsorer. mikkel2001@gmail.com

Der er fuldt booket på sponsorer. Vi sætter stor pris på sponsorernes loyalitet.

6. Økonomi
a. Opdatering på økonomi. Hvordan følges budgettet
b. Budget for 2024

Der er stadig stort overskud i foreningen. Der var planlagt et underskud i år,
men det ser ud til, at der fortsat er positiv drift.
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